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Uppföljning av socialnämndens ekonomiska handlingsplan 

 

Ärendebeskrivning 

Sektorschef Maria Larsson Ajne informerar kommunstyrelsen om uppföljning av 

socialnämndens ekonomiska handlingsplan. 

Reservationer och protokollsanteckningar 

(S)-gruppen anmäler följande protokollsanteckning: 

 

”Socialnämndens verksamhet har under många år gått med underskott. Det finns säkerligen många 

förklaringar till underskotten. De kan bero på att socialförvaltningen har för höga kostnader, och 

därför är det bra att Kommunstyrelsen har fått en redovisning av åtgärder som ska få nämndens 

resultat i balans. Men detta är inte den första åtgärdsplanen för att komma till rätta med 

underskotten. Och varken sektorchef eller förste vice ordförande i Socialnämnden kunde under 

kommunstyrelsens sammanträde ge några klargörande svar om det är realistiskt att nå balans i 

Socialnämnden. 

 

Det finns två sätt att komma till rätta med underskott i en ekonomi. Det ena är att minska 

kostnaderna, det andra är att höja intäkterna. Med tanke på att såväl förvaltning som politiker under 

många år har försökt minska kostnaderna i socialförvaltningen så blir det allt tydligare att 

Socialnämnden är underfinansierad. 

 

Socialdemokraterna ser allvarligt på den kroniska underfinansieringen av Socialnämndens 

verksamhet. Underfinansieringen har lett till att personalen dagligen pressas att sänka kostnader 

vilket i sin tur riskerar att beslut blir alltför kortsiktiga. 

 

Problemet med budgetsituationen i Socialnämnden är inte bara en fråga för socialtjänsten och 

medborgare, utan också en fråga om skötseln av och förtroendet för kommunens ekonomi. I 

slutändan är vi politiker som är ytterst ansvariga för såväl nämndens ekonomi som leveransen till 

medborgarna. 

 

För att få en bättre ekonomisk situation och möjligheten att arbeta med fler förebyggande insatser 

har vi socialdemokrater i våra budgetförslag valt att lägga mer pengar på Socialnämnden och också 

föreslagit att kommunens budgetreserver kan nyttjas av nämnden, men blivit nedröstade av den 

moderata alliansen.” 

 

Sändlista för beslutsexpediering 

Socialnämnden 
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§ 19 

Diarienr: 2016KS/0717 

 

Revidering av kommunfullmäktiges arbetsordning 

Beslut 

Förslaget till revidering av kommunfullmäktiges arbetsordning antas med tillägget att punkt 9 

i arbetsordningen ska justeras och förtydligas enligt kommunallagen. 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

Ärendebeskrivning 

Vid möten med kommunfullmäktiges presidium och gruppledarna har man kommit överens 

om nya rutiner för inlämning av frågor, svar på frågor, mm, som inte stämmer överens med 

kommunfullmäktiges antagna arbetsordning. För att undvika förvirring och oklarhet föreslås 

att arbetsordningen revideras. 

 

I samband med revideringen har några mer redaktionella justeringar gjorts. 

Yrkanden 

Mikael Lindström (S) yrkar bifall till liggande förslag med tillägget att punkt 9 i 

arbetsordningen ska justeras och förtydligas enligt kommunallagen.  

Beslutsordning 

Ordföranden frågar om liggande förslag med tillägg från Mikael Lindström (S) bifalles och 

finner att det bifalles. 

 

Handlingar i ärendet 

Förslag till reviderad arbetsordning  

Gällande arbetsordning 

 

Sändlista för beslutsexpediering 

Kommunfullmäktige 
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§ 20 

Diarienr: 14KS/0372 

 

Revidering av kommunstyrelsens firmateckningsordning 

Beslut 

Reviderad firmateckningsordning för kommunstyrelsen fastställs. 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsen firmateckningsförordning fastställdes den 11 januari 2017. Sedan dess har 

kommunstyrelsen anställt Camilla Broo som kommundirektör från den 1 februari 2017. 

Sålunda behöver firmateckningsordningen revideras. 

Handlingar i ärendet 

Firmateckningsordning inom kommunstyrelsens 

verksamhetsområde 

 

 

Sändlista för beslutsexpediering 

Författningssamlingen 
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§ 21 

Diarienr: 2017KS/0062 

 

Överlåtelse av driften av porslinsmuseet till Nationalmuseum 

Beslut 

1. Samarbetsavtalet mellan Värmdö kommun och Nationalmuseum godkänns under 

förutsättning av Kooperativa förbundets godkännande.  

2. Under förutsättning av Kommunstyrelsens punkt 1 delegerar kommunstyrelsen till 

kommundirektören att senast den 1 april 2017 (den 15 mars avseende museibutikens 

inventarier) fullfölja avtalstecknandet avseende samtliga underavtal med 

Nationalmuseum i enlighet med samarbetsavtalets syfte och intentioner. 

3. Avtalets ikraftträdande är villkorat med att samtliga underavtal är tecknade av parterna 

per den 1 april 2017.  

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

Ärendebeskrivning 

I ärendet föreslås kommunstyrelsen godkänna ett samarbetsavtal med Nationalmuseum som 

syftar till att Porslinsmuseums verksamhet framöver bör bedrivas med endast en ansvarig 

aktör.  Nationalmuseum kommer enligt avtalet att bli ansvarig för Porslinsmuseets 

verksamhet medan kommunen kommer att tillhandahålla lokalerna (Torkhuset i Gustavsbergs 

hamn) för verksamheten. Avtalet ersätter samtliga tidigare avtal och överenskommelser 

mellan parterna angående Porslinsmuseets drift, verksamhet, övriga ansvarsfördelning samt 

andra frågor förknippade med museiverksamheten. De förändringar av parternas åtaganden 

och ansvar som följer av avtalet förslås verkställas per den 1 april 2017. 

 

Reservationer och protokollsanteckningar 

(S)-gruppen anmäler följande protokollsanteckning: 

 

”Efter många års kamp för att behålla Porslinsmuseets samlingar i torkhuset är det otroligt glädjande 

att idag fatta beslut om att låta Nationalmuseum ta över driften av museet och att det kommer vara 

kvar i torkhuset.  

 

Beslutet om flytt av Porslinsmuseum (vars samlingar ägs av Nationalmuseum) fattades av alliansen i 

KS i november 2014. Då gavs kommundirektören i uppdrag att utan politisk insyn och påverkan 

utforma det nya kulturhuset där man utan vidare förankring placerade Porslinsmuseets samlingar. 

 

 Anmärkningsvärt var att processen kring planering och utformning skedde helt utan insyn från de 

som skulle bli huvudmän för såväl kulturhus som Porslinsmuseum, Kultur- och fritidsnämnden. 

Men ännu mer anmärkningsvärt är den mycket bristfälliga kommunikationen med Nationalmuseum 
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som äger samlingarna! Vi blev uppmärksammade på detta genom brev från Nationalmuseum till KS 

och ställde bland annat  frågor och interpellationer i kommunfullmäktige till kommunstyrelsens 

ordförande Monica Pettersson.  

 

Under hela processen från november 2014 fram till februari 2017 framhärdade hela alliansen med 

värmdömoderaterna i spetsen att samlingarna skulle flyttas till det nya kulturhuset och att dialogen 

med Nationalmuseum vad god och att de var med på flytten till det nya kulturhuset. Tack vare 

rådigheten hos några centrala tjänstemän och utomstående inleddes förhandlingar med 

Nationalmuseum för att lösa ut konflikten.  

 

Vi har hela tiden framhärdat vikten av att samlingarna eller delar av samlingarna ska vara kvar i det 

för Värmdö helt kulturhistoriskt unika Torkhuset. En uppfattning som vi delade med 

Nationalmuseum. Vi har också en stark folkopinion att tacka för det kloka beslutet att låta 

Nationalmuseum ta över Porslinsmuseum. 

 

Det är därför med stor glädje att besluta att Porslinsmuseum övergår i Nationalmuseums regi.  

 

Den här mycket stökiga och konfliktfyllda resa har tagit mycket tid och energi som skulle kunnat 

använts på ett annat sätt. Inför framtiden hoppas vi att man går in i det här projekt med större 

ödmjukhet inför samarbetspartners, ökad politisk insyn samt ett mer professionellt förhållningssätt 

där verksamheterna som ska vara delaktiga får vara med tidigt i processen. 

 

Men, det kan komma något gott ur dåliga beslut. Att Nationalmuseum tar över samlingarna fanns 

inte på kartan när processen började. Att Nationalmuseum Gustavsberg nu etableras säkrar 

samlingarnas plats i dess historiska miljö, stärker Värmdös varumärke och platsen Gustavsberg, det 

ger ytterligare kraft åt det gamla bruksområdet som nav för högklassig keramisk och annan konst av 

högsta internationella klass. 

 

Sammanfattningsvis: Vi är otroligt glada för Nationalmuseums övertagande av Porslinsmuseum och 

det möjliggjordes inte tack vare Moderaterna, utan trots Moderaterna.” 

 

Handlingar i ärendet 

Samarbetsavtal mellan Värmdö kommun och 

Nationalmuseum avseende Gustavsbergs Porslinsmuseum  

 

 

Sändlista för beslutsexpediering 

Nationalmuseum 

Kooperativa förbundet 

Kultur- och fritidsnämnden  
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§ 22 

Diarienr: 2016KS/0707 

 

Remiss: Vissa skollagsfrågor - del 4 

Beslut 

Yttrandet godkänns med tillägget att kommunen ska ställa sig positiv till betygsrätt i 

distansutbildningar även i kommunala gymnasieskolor och tillsänds 

Utbildningsdepartementet.  

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

Ärendebeskrivning 

Värmdö kommun har beretts möjlighet att lämna synpunkter på promemorian Vissa 

skollagsfrågor – del 4. Promemorian föreslår ändringar i skollagen gällande: 

 när ett godkännande eller beslut om rätt till bidrag ska återkallas 

 registerkontroll 

 att yttrande ska inhämtas från en sökandes hemkommun inför mottagande i 

gymnasiesärskola 

 undantag vid betygssättning på gymnasienivå 

 betygsrätt 

Yttrandet ställer sig positivt till förslagen och tillstyrker dessa i sin helhet.  

Yrkanden 

Karin Aaseby (S) yrkar bifall till liggande förslag med tillägget att kommunen ska ställa sig 

positiv till betygsrätt i distansutbildningar även i kommunala gymnasieskolor. 

Beslutsordning 

Ordföranden frågar om liggande förslag med tillägg från Karin Aaseby (S) bifalles och finner 

att det bifalles. 

Handlingar i ärendet 

Promemorian Vissa skollagsfrågor – del 4 

Förslag till yttrande 

Ordförandebeslut från utbildningsnämndens ordförande 

 

Sändlista för beslutsexpediering 

u.remissvar@regeringskansliet.se  
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§ 23 

Diarienr: 14KS/0540 

 

Val av förste vice ordförande i kommunstyrelsens planutskott 
(M) 

Beslut 

Deshira Flankör (M) väljs till förste vice ordförande i kommunstyrelsens planutskott. 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

Ärendebeskrivning 

Uppdraget som förste vice ordförande i kommunstyrelsens planutskott är vakant. 

 

Sändlista för beslutsexpediering 

D Flankör 

Troman 

KSPU 

 

 

  



Sida 12 av 20 

VÄRMDÖ KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunstyrelsen 2017-02-08 
    

    

Justering:  Utdraget bestyrks: 

 

§ 24 

Diarienr: 2016KS/0163 

 

Val av ledamot och förste vice ordförande i Värmdö 
skärgårdsråd (M) 

Beslut 

Kerstin Öhman Moberg (M) väljs till ledamot och förste vice ordförande i Värmdö 

skärgårdsråd. 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

Ärendebeskrivning 

Uppdraget som ledamot och förste vice ordförande i Värmdö skärgårdsråd är vakant. 

Sändlista för beslutsexpediering 

K Öhman Moberg 

Troman 

Skärgårdsrådet 
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§ 25 

Diarienr: 2017KS/0149 

 

Initiativ (S) Ökad insyn vid delegation av byggprojekt 

Beslut 

1. Kommundirektören uppdras att till kommunstyrelsen i mars ta fram svar på frågan om 

vem som beställde ”containerboendet” för äldre på Gustavsgården. 

2. Kommundirektören uppdras att ta fram ett förslag för fullmäktiges ställningstagande 

om ökat politiskt ansvarstagande och ökad politisk insyn i nämnden vid upphandlingar 

av ny-, om- och tillbyggnad av verksamhetslokaler. 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

Ärendebeskrivning 

Mikael Lindström (S) väcker ett nytt ärende vid kommunstyrelsen den 8 februari angående 

”ökad insyn vid delegation av byggprojekt”. I ärendet framförs följande: 

 

”Med anledning av flera större byggnadsprojekt i Värmdö kommun under senare tid där utfall 

och kostnader inte verkar ha stämt överens med intentionerna i de politiska besluten, som till 

exempel Gustavsgårdens evakueringsboende, kulturhuset och Ekedalsskolan, vill 

Socialdemokraterna att kommunstyrelsen agerar inom ramen för sitt uppsikts- och 

tillsynsansvar.  

Vi yrkar därför att kommunstyrelsen beslutar följande: 

1. Kommundirektören uppdras att till kommunstyrelsen i mars ta fram svar på frågan om 

vem som beställde ”containerboendet” för äldre på Gustavsgården. 

2. Kommundirektören uppdras att ta fram ett förslag för fullmäktiges ställningstagande 

om ökat politiskt ansvarstagande och ökad politisk insyn i nämnden vid upphandlingar 

av ny-, om- och tillbyggnad av verksamhetslokaler.” 

Beslutsordning 

Ordföranden frågar om initiativet om ökad insyn vid delegation av byggprojekt bifalles och 

finner att det bifalles. 

Handlingar i ärendet 

Initiativ (S) Ökad insyn vid delegation av byggprojekt 

Sändlista för beslutsexpediering 

Kommundirektören 
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§ 26 

Diarienr: 2017KS/0144 

 

Initiativ (S) Redovisning av öppet kontorslandskap på 
socialförvaltningen 

Beslut 

Kommundirektören uppdras att ta fram en rapport till kommunstyrelsen senast i april som 

bland annat besvarar eller reder ut följande aspekter: 

 

1. Vilka är skälen till att förvaltningens arbetsmiljö ska förändras? 

2. Är det lämpligt av sekretesskäl med öppet landskap för socialtjänstens arbete? 

3. Är lokalerna lämpliga för ombyggnad till öppet landskap? Vad kommer en 

ombyggnad att kosta och hur mycket är budgeterat? 

4. Vilka erfarenheter finns från andra kommuner gällande öppet landskap för 

sekretessarbete av den här karaktären? 

5. Uppmanas socialsekreterare att söka sig vidare om de inte gillar att jobba i öppet 

landskap? 

6. Vilka är skyddsombudens skriftliga synpunkter på det öppna landskapet? 

7. Vilka är personalrepresentanternas och fackförbundens skriftliga synpunkter på det 

öppna landskapet? 

8. Vilken analys görs av risken för att socialsekreterare slutar? Hur många 

socialsekreterare kan komma att lämna Värmdö på grund av det öppna landskapet (om 

ingen enkät har gjorts, vill vi att det görs)? Vilken plan finns för att rekrytera fler 

socialsekreterare vid stora avhopp? 

 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

Ärendebeskrivning 

Mikael Lindström (S) väcker ett nytt ärende vid kommunstyrelsen den 8 februari angående 

”Redovisning av öppet kontorslandskap på socialförvaltningen”. I ärendet framförs följande: 

 

”Det pågår tydligen ett större projekt med att organisera om socialförvaltningens kontorsmiljö 

där våra socialsekreterare arbetar. Vi har förstått att det finns stor oro inför detta, som inför 

alla förändringar förstås, och normalt är det en fråga som är delegerad till kommundirektören. 

Men eftersom kommunstyrelsen är personalansvarig och det råder stor arbetskraftsbrist på 

socialsekreterare i Sverige, samtidigt som vi har prövat öppet landskap men fått backa när det 

gäller våra överförmyndares sekretesskäl, önskar vi att bli upplysta om situationen. 

Vi yrkar därför att: 
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Kommundirektören uppdras att ta fram en rapport till kommunstyrelsen senast i april som 

bland annat besvarar eller reder ut följande aspekter: 

 

1. Vilka är skälen till att förvaltningens arbetsmiljö ska förändras? 

2. Är det lämpligt av sekretesskäl med öppet landskap för socialtjänstens arbete? 

3. Är lokalerna lämpliga för ombyggnad till öppet landskap? Vad kommer en 

ombyggnad att kosta och hur mycket är budgeterat? 

4. Vilka erfarenheter finns från andra kommuner gällande öppet landskap för 

sekretessarbete av den här karaktären? 

5. Uppmanas socialsekreterare att söka sig vidare om de inte gillar att jobba i öppet 

landskap? 

6. Vilka är skyddsombudens skriftliga synpunkter på det öppna landskapet? 

7. Vilka är personalrepresentanternas och fackförbundens skriftliga synpunkter på det 

öppna landskapet? 

8. Vilken analys görs av risken för att socialsekreterare slutar? Hur många 

socialsekreterare kan komma att lämna Värmdö på grund av det öppna landskapet (om 

ingen enkät har gjorts, vill vi att det görs)? Vilken plan finns för att rekrytera fler 

socialsekreterare vid stora avhopp? 

Yrkanden 

Fredrik Sneibjerg (L) yrkar avslag på initiativet. 

 

Mikael Lindström (S), Filip Joelsson (MP), Thorulf Empfevik (SD) och Allan Sooman (-) 

yrkar bifall till initiativet. 

 

Beslutsordning 

Ordföranden frågar och initiativet om redovisning av öppet kontorslandskap på 

socialförvaltningen avslås eller bifalles och finner att det avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår initiativet röstar ja, den som biträder initiativet röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Deshira Flankör (M), Fredrik Sneibjerg (L), Marie Bladholm (M), Malin Bellander (M), 

Anders Josephsson (KD) och Lars Alenfalk (C). 

 

Följande röstar nej: 

 

Mikael Lindström (S), Allan Sooman (-), Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Magnus 

Danielsson (S), Filip Joelsson (MP) och Thorulf Empfevik (SD). 
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Kommunstyrelsen beslutar med sex ja-röster mot sju nej-röster att bifalla initiativet. 

 

Reservationer och protokollsanteckningar 

Alliansen anmäler följande protokollsanteckning: 

 

”Politikens roll i organisationen är att leda och styra verksamheterna och utvecklingen, där 

politiken är det högsta styrande organet. Tjänstemännen i kommunen är anställda till att 

leda det dagliga arbetet mot den riktning och de mål vi pekar ut. Alliansens mål är en 

välfungerande verksamhet med kvalitet i fokus. Ibland innebär detta vissa justeringar i 

organisationen för att nå de optimeringar som krävs. Chefernas roll som företrädare för 

arbetsgivaren inbegriper hänsyn till medarbetarfrågor, gott ledarskap, arbetsmiljö, 

förutsättningar m.fl. samt de lagar och styrdokument som reglerar själva utförandet av 

verksamheten. Att vi som politiker, ska börja lägga oss i verksamheten genom att ”norpa” 

en liten del av chefernas praktiska arbete utan att nödvändigtvis ha fackkunskap eller 

djupare kännedom om skyldigheterna som verksamheten regleras av, är oansvarigt. Det 

innebär att vi påverkar en del, men tar inte ansvar för helheten, dess effekter och 

konsekvenser. Det kommer i sin tur skapa nya utmaningar som förmodligen vi åter behöver 

gå in i operativt. Det finns en anledning till att vi har chefer med verksamhetsansvar och att 

fackliga företrädare finns.  Låt oss därför följa den svenska modellen, att parterna har avtal 

som reglerar hur parterna ska agera och en arbetsmiljölag som reglerar samverkan mellan 

parterna. Vi politiker bör värna och stödja parterna i deras samverkan för att skapa en god 

arbetsmiljö och medbestämmande för de anställda. Det är ledarskapet som vi i närmast ska 

jobba med och anser att det är viktigt att förutsättningarna ges för att cheferna ska känna 

och leva med det ansvar som åligger dem.” 

 

Ej tjänstgörande ersättaren Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att han skulle röstat 

för Socialdemokraternas yrkande om han varit beslutande vid dagens sammanträde. 

 

Handlingar i ärendet 

Initiativ (S) redovisning av öppet kontorslandskap på socialförvaltningen 

Sändlista för beslutsexpediering 

Kommundirektören 
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§ 27 

Diarienr: 2017KS/0148 

 

Initiativ (S) Uppföljning av köp av Vindkraftverk 

Beslut 

Kommundirektören uppdras att till kommunstyrelsen redovisa en ekonomisk och 

klimatmässig uppföljning av investeringen. 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

Ärendebeskrivning 

Mikael Lindström (S) väcker ett nytt ärende vid kommunstyrelsen den 8 februari angående 

”uppföljning av köp av vindkraftverk”. I ärendet framförs följande: 

 

”2012 fattade kommunfullmäktige beslut om att uppdra till kommunstyrelsen att upphandla 

vindkraftverk. Kommunstyrelsen har ekonomiskt helhetsansvar. Fem år har nu gått och vi 

önskar därför en uppföljning av investeringen. Vi är intresserade av att ta del av kostnader, 

hur mycket grön el kommunen har nyttjat före eget behov, till vilken enhetskostnad och hur 

det står sig jämfört med andra gröna alternativ på marknaden, vilket restvärde vindkraftverket 

har, och andra gängse parametrar vid ekonomiska uppföljningar. 

 

Det föreslås att kommunstyrelsen beslutar att: 

 

Kommundirektören uppdras att till kommunstyrelsen redovisa en ekonomisk och 

klimatmässig uppföljning av investeringen.” 

Yrkanden 

Fredrik Sneibjerg (L), Mikael Lindström (S), Filip Joelsson (MP) och Thorulf Empfevik (SD) 

yrkar bifall till initiativet. 

Handlingar i ärendet 

Initiativ (S) uppföljning av köp av vindkraftverk 

Sändlista för beslutsexpediering 

Kommundirektören 
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§ 28 

Diarienr: 2017KS/0002 

 

 

Delgivningar 
 

 Datum Ärende Dnr 

 

 2017-01-19 Inbjudan workshop, hälsa och kvalitet  

 2017-01-31 Föredelning av arbetsmiljöuppgifter  

 2017-01-31 Föredelning av arbetsmiljöuppgifter  

 2017-06-02 Yttrande över remiss om avstängning av 

del av väg 

 

 2017-01-26 Protokoll fört vid samråd i Central 

samverksansgrupp vid Värmdö den 26 

januari 2017 
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§ 29 

Diarienr: 2017KS/0003 

 

 

Delegationsbeslut 
 

 Strategisk partnering, Ombyggnad/renovering av badrum och sovutrymmen inom 

Gustavsgården, Gustavsberg, 2016-07-08. 

 Beslut om revidering av vidaredelegation för kommunstyrelsen, 2017-01-16. 

 Antagande av anbud, 2017-01-17. 

 Yrkande fastighetsreglering, upphävande av servitut. 

 Organisationsförändring avseende kommundirektörens stab, 2017-01-03. 

 Planavgifter 2016 – 107 – 123. 

 Beslut om yttrande i ärenden om anmälan om sortering och krossning på fastigheterna 

Nor 1:1 och Siggesta 1:6, 2016-12-28. 

 Yttrande i ärendena MIL.2016.5936 och MIL.2016.3621. 

 Yttrande över ansökan om kameraövervakning, 2016-12-28, 2016KS/0214-17, 

2016KS/0214-18, 2016KS/0214-19, 2016KS/0214-20, 2016KS/0214-21. 

 Beslut om treårigt arrende på Ösby 1:65, 2016-12-19. 

 Beslut om uppsägning av arrendeavtal, 2016-12-12. 

 Uppsägning av arrendeavtal, 2016-12-12. 

 Beslut om yttrande till Läntmäteriet, 2016-12-14. 

 Beslut om utlämnande av allmän handling, 2016-12-15. 

 Ordförandebeslut, samverkansavtal Stockholm Archepelago, 2016-12-30. 

 Yttrande över ansökan om kameraövervakning, 2017-01-26, 2016KS/0016-7, 

2016KS/0016-8, 2016KS/0016-9, 2016KS/0016-10, 2016KS/0016-11, 2016KS/0016-

12, 2016KS/0016-14. 

 

 

 


